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Jana Hrušková 5. června 2023

Adrenochrom jako droga obsahující dětskou krev. Obchodování s dětmi,
únosy a rituální vraždy. [18+]

volnyblog.news/adrenochrom-jako-droga-obsahujici-detskou-krev-obchodovani-s-detmi-unosy-a-ritualni-vrazdy-18

Tento článek jsme převzali z NESPOKOJENÝ.cz https://www.nespokojeny.cz/, protože je
natolik hrůzný a závažný a mělo by to vedět velké množství lidí. Kdo máte slabší povahu,
NEDÍVEJTE se na ta videa.

Elixír mládí a energie pro zvrhlé globální elity. To je adrenochrom. Proč každý rok
zmizí tolik dětí, které jsou často znásilňovány, mučeny a pak v některých (hlavně
satanistických) kruzích obřadně vražděny?

Přichází čas předložit širší veřejnosti šokující tajemství těchto únosů dětí a celoplanetární
sítě pro obchod s dětmi, aby byl pochopen v pozadí skrytý chorobný „smysl“. Jde zde o
mnohem víc než o „pouhou“ pedofilii. Vlastně ani sám nevím, jestli tomu dám „věřím“,
protože tomu věřit prostě nechci. Ale zavírat oči před tím nebudu. To, že jsi paranoidní,
neznamená, že po tobě nejdou. Následující obsah není vhodný pro citlivé povahy!

Adrenochrom vzniká, když hormon adrenalin v nadledvinkách za přístupu vzduchu
oxiduje. Ultimativní droga je prý nejryzejší a nejúčinnější po odebrání u živé oběti. Snad
to vše vypadá jako děsivá historka o strašidlech, ale připomeňme, že adrenochrom je
výsledkem rozpadu adrenalinu. A jak nejlépe vystupňovat hladinu adrenalinu v těle
člověka až na absolutní maximum? Tím, že je až do krajnosti mučen, jsou mu
způsobovány největší možné bolesti a utrpení, je v něm vyvoláván strach ze smrti.

https://volnyblog.news/adrenochrom-jako-droga-obsahujici-detskou-krev-obchodovani-s-detmi-unosy-a-ritualni-vrazdy-18/
https://www.nespokojeny.cz/
https://de.wikipedia.org/wiki/Adrenochrom
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Videa obsahují jen krátký výběr z aktuálně dostupných informací, které mizí zásahem
cenzury velmi rychle. Téma je ale natolik nepříjemné, že není vůbec snadné se
materiálem probírat, přemýšlet nad tím, a prezentovat ho veřejně. Jenže není možné dál
zavírat oči.

Posledním hřebíčkem a impulsem, proč se tento text nakonec objevuje na
webu Nespokojený, je dnešní článek na Seznam Zprávy Operace Španěl: V Praze se
prodávají děti „vyrobené“ na zakázku. Poslouží jako dobrá představa, co se kolem nás
děje, a co už nemůže ignorovat a tvářit se, že zlo neexistuje, ani mainstream.

Adrenochrom – Šokují video o droze obsahující dětskou krev.

https://rumble.com/v1635cb-adrenochrom-okuj-video-o-droze-obsahujc-dtskou-krev.html

Adrenochrom – Je načase otevřít oči.

https://rumble.com/v121gsp-nae-zbra-je-pravda-jejch-cenzura.html
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https://www.nespokojeny.cz/
https://www.seznamzpravy.cz/clanek/domaci-kauzy-operace-spanel-v-praze-se-prodavaji-deti-vyrobene-na-zakazku-203870
https://rumble.com/v1635cb-adrenochrom-okuj-video-o-droze-obsahujc-dtskou-krev.html
https://rumble.com/v121gsp-nae-zbra-je-pravda-jejch-cenzura.html
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Kabala II 10. část – Vazby Billa Gatese na Epsteina, obchod s dětmi, adrenochrom.

V 10. části Kabala II prozkoumáme vazby Billa Gatese na usvědčeného pedofile Jeffrey
Epsteina, Gatesovy investice do obrovských společností, které jsou aktivní v oblastech
manipulace, cenzury, obchodování s dětmi a adrenochromu.

Slavný herec Jim Caviezel hovoří o adrenochromu a svém novém filmu Zvuk svobody (Sound of Freedom).

Pravda o globálním obchodu s dětmi – rozhovor s Jimem Caviezelem.

Jim Caviezel, který hraje Tima Ballarda v novém filmu Sound of Freedom, mluví o své
zkušenosti z natáčení a o realitě obchodování s dětmi. Tim Ballard je člověk, co se aktivně
podílí na mezinárodních operacích k záchraně dětí a ukončení obchodování s dětmi a
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jejich zneužívání. Více ve videu.

https://rumble.com/vghuv3-okujc-pravda-o-globlnm-obchodu-s-dtmi-rozhovor-s-jimem-
caviezelem.html

Boží děti nejsou na prodej.

Další milník k celosvětovému probuzení lidstva. Caviezel: Sexuální obchodování s
dětmi/lidmi je celosvětovou pandemií. Probuďte se! – Adrenochrom. – Jsme ve válce s
nejnebezpečnějším nepřítel, kterému kdy lidstvo čelilo a který dlouho stoupal z bažin ke
hvězdám. Zlo je bezmocné, pokud se Dobro nebojí! – Kam až sahají nitky? Kdo stojí v
zákulisí a řídí běh věcí na Zemi se dozvíte v rozhovoru ve WarRoomu Steva Bannona –
Samotný film byl natočen podle skutečné události. Jim ztvárnil bývalého vládního agenta,
Tima Ballarda, který se vydá na nebezpečnou misi s cílem zachránit děti před
kolumbijskými obchodníky se sexem.

Není to konspirační teorie, děje se to okolo nás právě teď.

https://rumble.com/v123naj-proto-probh-itn-na-ukrajin.html

0:00 / 19:32

https://rumble.com/vghuv3-okujc-pravda-o-globlnm-obchodu-s-dtmi-rozhovor-s-jimem-caviezelem.html
https://rumble.com/v123naj-proto-probh-itn-na-ukrajin.html
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Reportáž turecké státní televize o odebírání adrenochromu malým dětem.

https://vk.com/video513906176_456239156

Červená pilulka – Proč je svět takový, jaký je?

Odhalení, proč je svět takový, jaký je. Co se děje v pozadí mezi mocnými lidmi tohoto
světa?

 O zvrácených praktikách mocných lidí.
 O obchodování s dětmi.

 O pedofilii v oblasti vysoce postavených lidí v politice, Hollywoodu, byznysu, apod.
 Proč média nesnáší Trumpa.

Tohle video je skvělý úvod do této tematiky a nabízí nezvratné důkazy, které si sami
můžete ověřit.

https://odysee.com/@arabela777:9/Jsme-ob%C4%9Bt%C3%AD-
kolos%C3%A1ln%C3%AD-manipulace—-%C4%8Cerven%C3%A1-pilulka-1%2B2:5?
r=C2QBcVESMZVWKyM4vhtzE6M1kdUNL3UJ

 
Vyšetřovací tribunál Mezinárodního tribunálu pro přirozenou spravedlnost (ITNJ) v případě
obchodování s lidmi a zneužívání dětí zveřejňuje šokující informace o angažování globální
elity v těchto zločinech.

Robert David Steele je bývalým agentem speciálních operací americké Centrální
zpravodajské služby (CIA) a spoluzakladatelem Námořní zpravodajské služby – Marine
Corps Intelligence Activity. Steele se vyjadřuje o skutečnostech, které se týkají
kriminálních elementů působících ve vládních strukturách a jiných vysokých úrovních
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https://vk.com/video513906176_456239156
https://odysee.com/@arabela777:9/Jsme-ob%C4%9Bt%C3%AD-kolos%C3%A1ln%C3%AD-manipulace----%C4%8Cerven%C3%A1-pilulka-1%2B2:5?r=C2QBcVESMZVWKyM4vhtzE6M1kdUNL3UJ
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společnosti; a proč existuje v tomto ohledu důvod k vážnému znepokojení. Zároveň se
zasazuje za řešení systémových globálních problémů v rámci kriminálních aktivit ohledně
obchodování s lidmi a zneužívání dětí.

„Pravdu je obtížné najít. Tato komise je případovou studií ohledně pravdy o jednom
nejdůležitějším problému, kterému dnes všichni čelíme. Pokud dokážeme odhalit pravdu o
mašinérii, která zachází s lidmi jako s kořistí, věřím, že vlády padnou a politické systémy
se změní a že se změní k lepšímu,“ uvedl Robert David Steele na zasedání ITNJ 16.
dubna 2018 ve Westminster Hall v Londýně.

Globální elita týrá děti a zneužívá je na satanistické rituály.

https://rumble.com/v16zx02-globln-elita-tr-dti-a-zneuv-je-na-satanistick-rituly.html

V létě roku 2017 někdejší pracovník americké výzvědné služby CIA Robert David
Steele potvrdil, že ve spojení s pedofilií je cílem terorizovat unesené děti za účelem
„adrenalizace“ jejich krve a následně odebírat tekutinu z morku jejich kostí. Satanismus a
pedofilie, jak tvrdí Steele, jdou spolu ruku v ruce. Při tom jde prý v těchto kruzích také o
pití krve dětí rituálně usmrcených (která prý díky adrenochromu vzbuzuje radostný pocit
„povznesenosti“), o krádeže tělesných orgánů a o kanibalismus (lidožroutství). Tedy
vskutku droga osvícených (iluminátů)!

Počet dětí, které každý rok „zmizí“ po celém světě se blíží osmi milionům. Jen v USA je potvrzené číslo
mezi 600.000 – 800.000 dětí.

 Osobně jsem přesvědčený o tom, že číslo, které se chceme pokusit zdokumentovat, vysoce přesahuje oficiální
čísla.
Robert David Steele

Krajně vysoce ziskový celoplanetární obchod s dětmi slouží přesně tomuto propastně
chorobnému a strašnému účelu! Nejde přitom jen o chorobný, ryze sexuální sklon
několika málo zvrhlíků. Steele říká jasně: „Je to ústřední část Skrytého státu a jako taková
elity spojuje. Je ale také Achillovou patou Skrytého státu.“

0:00 / 10:08
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V souvislosti s tím je velmi pravděpodobné, že pedofilií prosáklý Hollywood nám už celá
desetiletí „privilegium“ pití krve k zachování života a k „zábraně stárnutí (anti-aging)“
v symbolické podobě předkládá ve filmech o upírech. Nic není náhoda. Rituální obětování
lidí bylo ve starých kulturách, co lidská paměť sahá, a je to dobře doloženo.

Původní video na Youtube, obsahující rozhovor novináře se Steelem, který se jmenoval
„CIA Insider: Pedophilia Is Only the Gateway, Vampirism Is The Destination (Pracovník
CIA: Pedofilie je jen vstupní branou, cílovou stanicí je upírství)“, byl ale smazán a
videofilmy se Steelovými brizantními výpověďmi stále znovu mizejí. Některé síly se
úporně snaží zabránit tomu, aby se takové informace dostaly k širší veřejnosti. Občas lze
videa s tím, co říká o tomto pozadí věcí, najít na Youtube přes vyhledávací slova „robert
steele pedophilia“.

Robert Steele také řekl, že v této síti pedofilie je zcela významně zastoupena katolická
církev a ještě jedna jiná kabalisticky orientovaná skupina. Podle jeho odhadů je každý rok
uneseno 8 milionů dětí, které jsou předávány této temné síti jako otroci a oběti. Těmto
dětem prý přitom zbývají nanejvýš dva roky života. Také úřady pečující o děti a mládež,
jak říká Steele, jsou součástí této celoplanetárně pracující sítě, odbírají děti rodičům, aby
je prodaly pedofilům.

Satanistické praktiky – svědek zneužívání dětí promluvil.

Bývalý vrcholový holandský finančník Ronald Bernard v rozhovoru pro DVM TV odhaluje
své zkušenosti ze světa vysokých finančních kruhů, politiky a tajných služeb. Přibližuje
také okultní praktiky světové elity, jejímž prostředkem k udržení své moci je manipulace
veřejnosti a její udržování v nevědomosti.

Bernard v této souvislosti zmínil svou osobní traumatickou zkušenost ohledně okultních
satanistických praktik světové elity, na kterých byly zneužívány nezletilé děti.

Předmětné svědectví Ronalda Bernarda začíná ve 22. minutě. Slovenské titulky zapnete
tlačítkem „CC“ v liště videa:

Obchod s dětmi – Bezmocné děti jako „zboží“v rukou deviantů.(dabing)

Bezmocné děti jako „zboží“v rukou deviantů.
 Jste sadista, pedofil, produkujete dětskou pornografii,obchodujete s lidskými orgány?

Nebo chcete jen doplněk ke kabelce a potěšit babičku?
 EU a Ukrajina jsou zde pro Vás. Když vy máte peníze, oni pro vás mají ZBOŽÍ.

https://odysee.com/@Voln%C3%BDBlogSvobodn%C3%A9Zpravodajstv%C3%AD:4/3477
62725_191046060144108_8878939117679590806_n:e?
r=C2QBcVESMZVWKyM4vhtzE6M1kdUNL3UJ

 
Bidenův režim opět NAPOMÁHÁ pašerákům dětí (dabing)

Bidenův režim opět NAPOMÁHÁ pašerákům dětí a OHROŽUJE životy agentů bojujících
proti nelegální imigraci do USA.

 Američtí „liberální demokraté“ páchají sebevraždu a tleskají vlastnímu konci.

http://www.youtube.com/results?search_query=robert+steele+pedophilia
https://odysee.com/@Voln%C3%BDBlogSvobodn%C3%A9Zpravodajstv%C3%AD:4/347762725_191046060144108_8878939117679590806_n:e?r=C2QBcVESMZVWKyM4vhtzE6M1kdUNL3UJ
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 https://odysee.com/@Voln%C3%BDBlogSvobodn%C3%A9Zpravodajstv%C3%AD:4/13.5-
aktuality:9?r=C2QBcVESMZVWKyM4vhtzE6M1kdUNL3UJ

Zdroje a odkazy pro další informace:
 Adrenochrom a anti-aging: Proč je tolik dětí unášeno a rituálně vražděno

 Celebrity, které promluvily o satanistickém zneužívání dětí v Hollywoodu
 ČERVENÁ PILULKA – Proč je svět takový, jaký je?

 Šokující pravda o globálním obchodu s dětmi – rozhovor s Jimem Caviezelem
 Šokujúce informácie o tom, ako globálna elita týra deti a zneužíva ich na satanistické

rituály
 Adrenochrom, koronavirus, pedofilové – existuje spojení?

 Jejich tajemství mládí

 
 

https://odysee.com/@Voln%C3%BDBlogSvobodn%C3%A9Zpravodajstv%C3%AD:4/13.5-aktuality:9?r=C2QBcVESMZVWKyM4vhtzE6M1kdUNL3UJ
https://tadesco.org/adrenochrom-a-anti-aging-proc-je-tolik-deti-unaseno-a-ritualne-vrazdeno/
https://celostnivzdelavani.cz/celebrity-ktere-promluvily-o-satanistickem-zneuzivani-deti-vhollywoodu
https://otevrisvoumysl.cz/cervena-pilulka-proc-je-svet-takovy-jaky-je/
https://otevrisvoumysl.cz/sokujici-pravda-o-globalnim-obchodu-s-detmi-rozhovor-s-jimem-caviezelem/
https://www.infovojna.bz/article/video-sokujuce-informacie-o-tom-ako-globalna-elita-tyra-deti-a-zneuziva-ich-na-satanisticke-ritualy
https://myslenkyocemkoli.blogspot.com/2020/05/adrenochrom-koronavirus-pedofilove.html#more
https://www.youtube.com/watch?v=5Qd0jXhStLE&t=1s

